



HOTEL AM DOMPLATZ

Linz | Austria

Stifterstraße 4 | 4020 Linz | 70 Rooms | per room € 108 - € 318

Booking: www.lifestylehotels.net | reservation@lifestylehotels.net | +43 (0) 316 83 88 88





BEST ROOM

The suite is 55 square metres and offers state-of-the-art design, maximum comfort and an unobstructed view of Linz's dome.

Die Suite bietet auf 55m² modernstes Design, höchsten Komfort und freien Blick auf den Linzer Dom.

Its top location right next to Linz's Mariendom, the largest church in Austria, makes the Hotel am Domplatz an extremely attractive starting point for tourists planning to visit the city and its cultural sights. The hotel's 69 rooms and 2 suites feature minimalist design, are filled with light and offer fantastic views of the dome or the city centre – a superb combination of modern interior design, comfort and convenience. The hotel also offers a lounge bar, a spa and a garage as well as a seminar centre and business apartments in the adjacent baroque buildings. Spread out over two storeys in a listed baroque building, the restaurant caters to hotel and seminar guests, tourists and Linz's own connoisseurs.



Die Toplage unmittelbar beim Linzer Mariendom, der größten Kirche Österreichs, macht das Hotel am Domplatz, zu einem äußerst attraktiven Ausgangspunkt für Städte- und Kulturtouristen. Reduziertes Design, Helligkeit und herrliche Ausblicke auf den Dom oder die Innenstadt kennzeichnen die 69 Zimmer und 2 Suiten. Hier trifft modernes Interieur auf Behaglichkeit. Loungebar, Spa und Garage sowie Seminarzentrum und Business Apartments, in den benachbarten Barockhäusern, komplettieren das exzellente Angebot. Eingebettet auf zwei Etagen im denkmalgeschützten Barockhaus verwöhnt das Restaurant Hotel- und Semingäste ebenso wie Touristen und Linzer Feinschmecker.



LIFESTYLEHOTELS

featuring 123 hotels



PRICE EUR 39.-

WWW.LIFESTYLEHOTELS.NET